
Decokay ziet het als goede tussen-oplossing
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Eddo Wassink: "Decokay gaat zeker 'winkelen op afspraak' toepassen. Iedereen is daar nu direct op ingericht.
Natuurlijk hadden we liever een maximaal aantal klanten per m2 gehad of een gehele opening. In onze winkels
kan heel goed veilig gewinkeld worden. Op afspraak vergt wat meer organisatie, maar is een zeer welkome
tussenoplossing om weer naar normaal terug te keren."

Check ook de reacties van andere DHZ-retailers op de uitgelekte versoepelingen.
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